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    PROTOKÓŁ Nr  115/2018 

posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 
odbytego w dniu 8 marca 2018 roku, o godz. 13:30. 

 
W posiedzeniu udział wzięli: 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski 
2. Leszek Margas                 - Wicestarosta Radomski 
3. Marek Jarosz  - Członek Zarządu 
4. Henryk Słomka                - Członek Zarządu 
5. Adam Siczek                     - Członek Zarządu 
oraz 
Renata Mazur          - Sekretarz Powiatu  
Joanna Wontorska  - Skarbnik Powiatu 
 (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  powitał członków Zarządu.  
Następnie przyjęto proponowany porządek obrad. 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
 
2. Przyjęcie protokołu Nr 114/2018  poprzedniego posiedzenia Zarządu.  
 
3. Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej n/t stanu 

bezpieczeństwa obszaru miasta Radomia i powiatu radomskiego w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej za 2017 rok oraz informacja o realizacji zadań Zarządu Oddziału 
Powiatowego ZOSP RP w Radomiu za 2017 rok. 

 
4. Sprawozdanie z działalności PUP w Radomiu za 2017 rok. 
 
5. Informacja Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie stanu 

technicznego obiektu mostowego w Trębowcu oraz odcinka drogi powiatowej –
Seredzice-Iłża znajdującego się na terenie Nadleśnictwa Marcule. 

 
6. Informacja Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu na temat przebiegu 

drogi S12 oraz propozycji rozwiązań projektowych w zakresie przecięć z siecią dróg 
powiatowych.  

 
7. Informacja Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie udzielenia     

pomocy finansowej w 2018 roku gminie Jastrzębia w kwocie 339.325,00 zł. 
 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2018 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w sprawie 

dokonania zmian w budżecie powiatu na 2018 rok w PZDP, polegających na zamianie 
zadania inwestycyjnego, zaplanowanego do realizacji na terenie Gminy Kowala, z 
Młodocin-Kowala –przebudowa na zadanie inwestycyjne Radom-Augustów-
przebudowa.( będzie wymiana wniosku) 
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9. Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2018 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w sprawie 

wydania opinii odnośnie pozbawienia kategorii drogi powiatowej drogi nr 0905T 
Starachowice ul. Radomska na odcinku od skrzyżowania z ul. Fabryczną do 
skrzyżowania z ul. Hutniczą na terenie powiatu przysuskiego. 

 
10. Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2018 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na 2018 rok polegających na 
przeniesieniu wydatków między zadaniami: zmniejszenie i zwiększenie wydatków. 

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2018 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w sprawie 

zmiany zakresu  zadania pn. Przebudowa drogi powiatowej nr 3531W Kuczki-
Kazimierówka- Skaryszew 9I etap) na terenie Gminy Gózd „ zgłoszonego do 
dofinansowania w ramach PRGIPID. 

 
12. Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2018 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie 

podjęcie uchwały Zarządu  Powiatu  Radomskiego w sprawie ogłoszenia konkursu ofert 
na realizację zadania publicznego w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie w 
roku 2018. 

 
13. Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2018 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie 

podjęcie uchwały Zarządu  Powiatu  Radomskiego w sprawie ogłoszenia konkursu ofert 
na realizację zadania publicznego w zakresie wspierania rodziny i systemu pieczy 
zastępczej w roku 2018. 

 
14. Rozpatrzenie wniosku Nr  6/2018 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2018 roku. 

 
15. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu 

Statutu Powiatu Radomskiego. 
 
16. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2018 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 

przeniesienia wydatków między paragrafami w kwocie 36.153 złote w rozdziale 75020 
na realizację zadania „Dostawa i montaż dźwigu wraz z konstrukcją przeszkloną przy 
budynku Starostwa Powiatowego w Radomiu przy ulicy Mazowieckiego 7, 
przystosowanego dla osób niepełnosprawnych, wraz z wykonaniem dokumentacji 
projektowej”.  

 
17. Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2018 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 

zmniejszenia wydatków w rozdziale 75011 o kwotę 123.107 złotych zgodnie z decyzją 
Wojewody Mazowieckiego.  

 
18. Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2018 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 

zwiększenia w WPF na lata 2018-2022 limitu wydatków w 2018 roku na realizację 
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przedsięwzięcia ‘Projekt ASI”  o kwotę 89.973,00 zł do kwoty 298.109,00 zł oraz 
zwiększenie limitu wydatków w 2018 roku o w/w kwotę. 

  
19. Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2018 Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na 

wprowadzenie zmian w planie finansowym powiatu na 2018 rok.  
 
20. Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2018 Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na 

wprowadzenie zmian w planie finansowym powiatu na 2018 rok oraz dokonanie zmiany 
dotyczącej WPF. 

 
21. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2018 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i 

Nieruchomości w sprawie przeniesienia wydatków w kwocie 15.931 złotych miedzy 
paragrafami w rozdziale 71012.  

 
22. Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2018 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i 

Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na najem przez SPZZOZ w Pionkach 
dwóch garaży. 

 
23. Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2018 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i 

Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy przez 
SPZZOZ – Szpital w Iłży obejmującej pomieszczenie Laboratorium Analityczne. 

 
24. Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2018 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i 

Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez CKZiU w Chwałowicach 
kolejnych umów najmu na lokale mieszkalne.  

 
25. Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2018 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i 

Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na zwarcie kolejnej umowy użyczenia przez 
MODN ze Związkiem Nauczycielstwa Polskiego w Iłży.  

 
26. Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2018 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

przyjęcia przez Zarząd Powiatu sprawozdania dotyczącego realizacji rocznego 
programu współpracy powiatu radomskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami w 2017 roku. 

 
27. Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2018 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

uzgodnienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Potkanów – I etap” 
w Radomiu. 

 
28. Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2018 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

przyjęcia przez Zarząd Powiatu sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego 
za 2017 rok SPZZOZ w Pionkach oraz podjęcia uchwały w sprawie przedstawienia 
Radzie Powiatu w Radomiu w/w sprawozdania. 
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29. Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2018 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 
przyjęcia przez Zarząd Powiatu sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego 
za 2017 rok SPZZOZ –Szpital w Iłży oraz podjęcia uchwały w sprawie przedstawienia 
Radzie Powiatu w Radomiu w/w sprawozdaniu. 

 
30. Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2018 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

przeniesienia wydatków między paragrafami w Starostwie Powiatowym w Radomiu. 
 
31. Rozpatrzenie wniosku Nr 01/2018 Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w 

sprawie dokonania zmian polegających na zwiększeniu dochodów i wydatków w 
budżecie powiatu na 2018 rok o kwotę 43.674,00 zł. 

 
32. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków 

budżetu powiatu na 2018 rok i planie finansowym zadań z zakresu administracji 
rządowej. 

 
33. Sprawy różne.  
- zapoznanie z postanowieniem Starosty nr 332 dotyczącego sprostowania błędu pisarskiego 
w decyzji Starosty Radomskiego o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej, polegającej 
na rozbudowie drogi powiatowej Wolanów-Kończyce na odcinku na terenie gminy Wolanów, 
 
- zapoznanie się z odwołaniem wniesionym przez Pana Stanisława Króla i Panią Sylwię Król 
od decyzji Starosty Radomskiego Nr 156.2018 z dn. 25 stycznia 2018 rok o zezwoleniu na 
realizację inwestycji drogowej, 
 
- zapoznanie się z decyzją ROŚ.6528.1.2018 dotycząca zatwierdzenia dokumentacji 
geologicznej rozliczający zasoby złoża piasków ”LUDWIKÓW” o pow. 9320 m2 w 
miejscowości Ludwików, gm. Jedlińsk w. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad- Przyjęcie protokołu Nr 114/2018  
poprzedniego posiedzenia Zarządu.  
 
Protokół Nr 114/2018 poprzedniego posiedzenia Zarządu został przyjęty bez uwag.  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad- Informacja Komendanta Miejskiego 
Państwowej Straży Pożarnej n/t stanu bezpieczeństwa obszaru miasta Radomia i powiatu 
radomskiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2017 rok oraz informacja o realizacji 
zadań Zarządu Oddziału Powiatowego ZOSP RP w Radomiu za 2017 rok. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że przedstawione materiały zawierają 
szczegółowe informacje dotyczące realizacji zadań Państwowej Straży Pożarnej oraz 
Ochotniczej Straży Pożarnej. 
 
 
Pytań i uwag nie było. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął przedstawioną  Informacj ę Komendanta Miejskiego 
Państwowej Straży Pożarnej n/t stanu bezpieczeństwa obszaru miasta Radomia i 
powiatu radomskiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2017 rok oraz 
informacj ę o realizacji zadań Zarządu Oddziału Powiatowego ZOSP RP w Radomiu za 
2017 rok i skierował je na sesję Rady Powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad- Sprawozdanie z działalności PUP w 
Radomiu za 2017 rok. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął sprawozdanie z działalności PUP w Radomiu za 2017 
rok i skierował je pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad- Informacja Powiatowego Zarządu 
Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie stanu technicznego obiektu mostowego w 
Trębowcu oraz odcinka drogi powiatowej –Seredzice-Iłża znajdującego się na terenie 
Nadleśnictwa Marcule. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że był wspólnie z Panią Chojnacką 
oraz radnym Jaroszem na tej drodze. Znajduje się ona w lesie, jest to droga nieprzejezdna. 
Przedstawiona informacja  mówi, aby zamienić się z Nadleśnictwem Marcule tą drogą 
powiatową, a przejąć od nich drogę wewnętrzną leśną, która jest obecnie jedynym 
połączeniem z drogą powiatową na terenie powiatu starachowickiego. Stąd proponuje się , 
aby Powiat wystąpił z wnioskiem o podjęcie działań mających na celu zamianę 
nieruchomości. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął Informacj ę Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych 
w Radomiu w sprawie stanu technicznego obiektu mostowego w Trębowcu oraz odcinka 
drogi powiatowej –Seredzice-Iłża znajdującego się na terenie Nadleśnictwa Marcule. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad- Informacja Powiatowego Zarządu 
Dróg Publicznych w Radomiu na temat przebiegu drogi S12 oraz propozycji rozwiązań 
projektowych w zakresie przecięć z siecią dróg powiatowych.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że temat budowy drogi S12, która 
przebiega przez powiat radomski jest znany. W związku z budową tej drogi w 
poszczególnych gminach odbywają się spotkania  informacyjne z mieszkańcami, które budzą 
dość dużo emocji. Najwięcej pretensji mieszkańcy mają na terenie gminy Kowala, ponieważ 
są tam aż trzy warianty budowy, ale żaden z nich nie jest akceptowany przez mieszkańców. 
Oczywiście są zgłaszane protesty i uwagi, które są rozpatrywane przez firmy projektowe. 
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Członek Zarządu Adam Siczek powiedział, że przez teren jego Gminy droga ta również 
przebiega i też są prowadzone konsultacje. W jego opinii rozmowy te były prowadzone w 
sposób bardzo  nieklarowny, bo były prowadzone w takich miejscowościach gdzie ta  droga 
nie jest prowadzona i z tych miejscowości ludzie zaprzeczyli, żeby u nich nie prowadzić tylko 
przesunęli te drogę w stronę drogi krajowej obecnej. Na terenie 5km, czyli 5 dróg gminnych i 
powiatowych w stronę Radomia, a ta by była kolejna . Nie widzi takiej potrzeby. W tej 
sprawie wpłynęło około 400 podpisów negatywnych. Osoby, które prowadziły to 
postępowanie w ogóle nie brały tego pod uwagę. Do kwietnia mają się ustosunkować. Droga 
jest potrzebna, ale trzeba wybrać odpowiednią alternatywę. 
 
Członek Zarządu Marek Jarosz powiedział, że wszystkie drogi, jakie są proponowane  do 
tej pory to jest jakaś alternatywa. Dodał, że trzeba rozważyć plusy i minusy takiej drogi.  
 
Członek Zarządu Adam Siczek dodał, że mieszkańcy nabrali kredytów na gospodarstwa, 
nakupili maszyn, a teraz dochodzi do tego, że dadzą im 10 tys zł za kawałek ziemi i on zostaje 
z rozpoczętą budową, kredytem za sprzęt i nie ma możliwości nawet zarobić na ten kredyt bo 
jego gospodarstwo zostaje poszatkowane i tak to wygląda.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że mieszkańcy są wzywani do 
zgłaszania ewentualnych uwag i jest to robione, Gminy przez które przebiega droga też maja 
obowiązek, aby występować w interesie mieszkańców i swoich. Powiedział, że z tej 
informacji wynika, że droga ta krzyżuje się z czterema  ciągami drogowymi. Okazuje się , że 
o ile na dwóch drogach będą zrobione wiadukty to w dwóch przypadkach naszych dróg są 
normalnie  przecinane drogi i nie ma żadnego rozwiązania. Dodał, że mają prawo 
zaprojektować tak, że nie będzie tam przejazdu na drugą stronę i tłumaczą to tak, że ruch 
drogowy na tej drodze jest tak niewielki, że można bez większej straty ten ruch przeciąć. Jest 
sugestia taka, że można występować do Gmin, o to aby droga powiatowa, która traci 
charakter drogi tranzytowej. Można wystąpić do Gminy o przejęcie tej drogi jako droga 
gminna. Gmina musi na to wyrazić zgodę poprzez uchwałę Rady Gminy. Powiedział, że tak 
to wygląda z tej koncepcji, oczywiście dostrzegli to i  złożyli swoje uwagi i teraz czekają na 
reakcje ze strony projektantów. 
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu zapoznał się z przedstawioną informacją. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7  porządku obrad- Informacja Powiatowego Zarządu 
Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie udzielenia  pomocy finansowej w 2018 roku 
gminie Jastrzębia w kwocie 339.325,00 zł. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że kolejna informacja przedstawia jak 
wygląda współpraca z Gminami na temat pomagania sobie w przebudowie dróg powiatowych 
i ewentualnie pomocy przy budowie ich dróg gminnych. Istotnym tematem jest rok 2017 i 
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2018 gdzie jest sprawa współpracy z Gminą Jastrzębia. Poinformował, że w 2017 roku było 
realizowane zadanie budowa drogi Radom-Brzóza, kosztowało to w początkowym ujęciu 
około ponad 5 mln złotych. Wystąpili wtedy do Gminy Jastrzębia, bo na ich terenie jest ta 
droga  o dofinansowanie tej drogi. Droga była budowana w ramach programu PRGiPID, czyli 
50% można było dostać dofinansowania. Został złożony wniosek, który był pozytywnie 
rozpatrzony i dostali połowę tej kwoty, która początkowo była w początkowej wartości 
zadania. Gmina Jastrzębia zadeklarowała pomoc w wysokości 1. 100.000 tys. złotych, ale w 
zamian mieli oddać Gminie 600.000 tys. złotych. Zatem netto Gmina Jastrzębia zamierzała 
dofinansować pół miliona złotych. Okazało się, że zadanie będzie kosztowało o 800 tys. 
złotych więcej, ale już nie występowali o dofinansowanie tego zwiększonego zakresu. 
Poinformował ,że Gmina Jastrzębia się z tego wywiązała , a Powiat wywiązał się z kwoty 600 
tys. złotych , a mianowicie 261 tys. złotych. Została reszta ok. 340 tys zł., która nie została 
przekazana w tamtym roku z konkretnego powodu. Gmina Jastrzębia występowała na dwie 
drogi, oby dwie były w programie, dostali tylko na jedną drogę. Zgodnie z porozumieniem nie 
mieli podstawy, aby przekazać tę kwotę ponieważ nie było celu realizowanego. Pod koniec 
roku wystąpili, o to, że chcą aby te pieniądze oddać im w 2018 roku. Sytuacja jest taka, że 
Pani Wójt domaga się, by zwrócić te pieniądze, a nie dali ich dlatego, że to zadanie nie było 
realizowane. Powiedział, że w tym roku powiat ma ambitne plany w stosunku do przebudowy 
dróg powiatowych na terenie Jastrzębi i będzie występować o dofinansowanie tego zakresu z 
budżetu Gminy, takie wystąpienie poszło do Gminy. Pani Wójt powiedziała, że to jest sprawa 
zupełnie inna i domaga się odpowiedzi na to ich wystąpienie i zwrot tych 340 tys, zł do drogi, 
która budują w tym roku. Teraz jest dylemat jaką decyzje podejmie Zarząd Powiatu. 
 
Przewodnicząca Rady Teresa Bartosiewicz poinformowała, że była na sesji Rady Gminy w 
Jastrzębi, na której wytłumaczyła , że odbędzie się Zarząd Powiatu. Powiedziała czym to było 
podyktowane. Nie mniej jednak Pani Wójt domaga się tych pieniędzy, dlatego, że dla Gminy 
danie pół miliona złotych to jest bardzo dużo i ona się wywiązała. Dodała, że rzeczywiście 
Rada Powiatu 16 września 2016 roku podjęła taką uchwałę. 
 
Członek Zarządu Marek Jarosz powiedział, że owszem zgodzili się na odpowiednią drogę i 
z odpowiednią argumentacją, ale uważa, że trzeba rozmawiać. 
 
Po krótkiej dyskusji Zarząd Powiatu zdecydował, że decyzja zostanie podjęta na 
następnym posiedzeniu Zarządu Powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2018 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu 
na 2018 rok w PZDP, polegających na zamianie zadania inwestycyjnego, zaplanowanego 
do realizacji na terenie Gminy Kowala, z Młodocin-Kowala –przebudowa na zadanie 
inwestycyjne Radom-Augustów-przebudowa. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że zadanie Młodocin-Kowala , zostało 
podzielone na IV etapy z czego II etapy zostały wykonane, natomiast został IV etap między 
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Kowalą a przejazdem kolejowym. Na to zadanie było przeznaczone 1.200.000,00 złotych i 
zamierzali to zrobić w tym roku. Okazało się, że droga S12, o której była mowa czyli ta 
krajowa, będzie przebiegała tamtędy i będzie się na tym odcinku pokrywała z tą drogą 
powiatową. Stąd wystąpienie Wójta, żeby nie budować tego odcinka, tylko przenieść te 
pieniądze na inne zadanie powiatowe w tejże gminie , a mianowicie na  drogę Radom-
Augustów, na której jest dokumentacja techniczna i był by to I etap. Chodzi o to, aby z tych 
1.200.000,00 złotych przenieść 1.170.000,00 złotych, a pozostałą kwotę w wysokości 
30.000,00 złotych pozostawić na tym zadaniu. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedstawiony wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2018 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w sprawie wydania opinii odnośnie pozbawienia 
kategorii drogi powiatowej drogi nr 0905T Starachowice ul. Radomska na odcinku od 
skrzyżowania z ul. Fabryczną do skrzyżowania z ul. Hutniczą na terenie powiatu 
przysuskiego 
 
Wniosek dotyczy wydania opinii pozbawienia kategorii drogi powiatowej, która nie leży na 
terenie powiatu radomskiego. PZDP nie wnosi żadnych zastrzeżeń do propozycji. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono.  
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 481/2018 w sprawie wydania opinii 
odnośnie pozbawienia kategorii drogi powiatowej drogi nr 0905T Starachowice ul. 
Radomska na odcinku od skrzyżowania z ul. Fabryczną do skrzyżowania z ul. Hutniczą 
na terenie powiatu przysuskiego. Stanowi ona załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2018 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie dokonania zmian w 
budżecie powiatu na 2018 rok polegających na przeniesieniu wydatków między zadaniami: 
zmniejszenie i zwiększenie wydatków. 

 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że kolejny wniosek z PZDP dotyczy 
powstałych oszczędności na niektórych zadaniach drogowych. Chodzi o przeniesienie tych 
oszczędności na inne zadania, które wymagają dofinansowania w następujący sposób: 
 
a) zmniejszenie wydatków na n/w zadaniach: 

- „3548W Iłża-Wólka Gonciarska - przebudowa” – o kwotę 161.000,00 zł 
- „Regulacja stanu prawnego: droga 3516W, 3512W, 3558W, 3556W, 1115W” – o kwotę 

5.916,00 zł  

b) zwiększenie wydatków na zadaniach:  
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- „3515W Jedlińsk-Bartodzieje-Łukawa-Głowaczów - przebudowa (IV etap)” o kwotę 
161.000,00 zł 

- „3518W Wola Goryńska-Stare Mąkosy-Jedlnia - regulacja stanu prawnego, dokumentacja 
projektowa” o kwotę 5.916,00 zł. 

Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył przedstawiony wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2018 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w sprawie zmiany zakresu  zadania pn. 
Przebudowa drogi powiatowej nr 3531W Kuczki-Kazimierówka- Skaryszew (I etap) na 
terenie Gminy Gózd „ zgłoszonego do dofinansowania w ramach PRGIPID. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że wniosek dotyczy drogi, która była 
wnioskowana do programu PRGiPID. . Szacunkowa wartość zadania zgodnie z kosztorysem 
inwestorskim wyniosła 6.073.819,11 zł. W związku z powyższym w planie wydatków 
inwestycyjnych na 2018 rok zabezpieczono środki finansowe stanowiące wkład własny 
w wysokości 50% kosztów zadania tj. 3.073.820,00 zł na realizację w/w zadania. Zgodnie z 
komunikatem Wojewody  Mazowieckiego w tym, roku powiat nie będzie miał szans na 
uzyskanie dofinansowania do realizacji przebudowy tej drogi. Stąd dylemat co zrobić z 
pieniędzmi, które muszą zostać na tej drodze. Pani Chojnacka zaproponowała trzy warianty 
realizacji w/w zadania. Najbardziej zasadnym wariantem jest realizacja w/w zadania w 
ramach środków własnych w ograniczonym zakresie tj. przez wieś Kuczki na odcinku dł. 
1 255m od skrzyżowania z drogą gminną (km 0+640) droga do szkoły do zlokalizowanego w 
km 1+869,80 przepustu pod drogą powiatową.  
 
Członek Zarządu Adam Siczek powiedział, że odbyły się rozmowy Starosty z Wójtem 
gminy Gózd, który powiedział, że przekaże 200 tys. złotych.  W tej chwili udzieli pomocy 
finansowej w wysokości 100.000,000 złotych , ale po przetargach dołoży jeszcze 100 tys  zł. 
 
Zarząd Powiatu po krótkiej dyskusji dokonał jednogłośnie wyboru  wariantu nr I przez 
wieś Kuczki na odcinku dł. 1255 m. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2018 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie podjęcie uchwały Zarządu  Powiatu  
Radomskiego w sprawie ogłoszenia konkursu ofert na realizację zadania publicznego w 
zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie w roku 2018. 
 
Wniosek dotyczy uruchomienia procedury konkursowej na realizację w/w zadania, którego 
celem jest promowanie pozytywnego wzorca rodziny oraz tworzenie programów 
propagujących prawidłowe metody wychowawcze, wspierające rodzinę w realizacji jej 
podstawowych funkcji. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono.  
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 482/2018 w sprawie podjęcie uchwały 
Zarządu  Powiatu  Radomskiego w sprawie ogłoszenia konkursu ofert na realizację 
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zadania publicznego w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie w roku 2018. 
Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2018 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie podjęcie uchwały Zarządu  Powiatu  
Radomskiego w sprawie ogłoszenia konkursu ofert na realizację zadania publicznego w 
zakresie wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej w roku 2018 
 
Kolejny wniosek PCPR , który również dotyczy uruchomienia procedury konkursowej na 
realizacje zadania publicznego w zakresie wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono.  
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 483/2018 w sprawie podjęcie uchwały 
Zarządu  Powiatu  Radomskiego w sprawie ogłoszenia konkursu ofert na realizację 
zadania publicznego w zakresie wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej w roku 
2018. Stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr  6/2018 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie określenia zadań, na które 
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 
2018 roku. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że wniosek dotyczy podziału 
środków z PFRON. Dodał, że kwota jest trochę większa niż w zeszłym roku i wynosi 
2.624.793 złotych. Propozycja podziału wynika z wykonania poprzednich lat. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia 
zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2018 roku i skierował go pod obrady Rady . 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad- Przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu Statutu Powiatu Radomskiego. 
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur poinformowała, że zgodnie z przepisami na przyjęcie 
jednolitego tekstu Statutu Powiatu Radomskiego jest 12 miesięcy, i można było by poczekać, 
gdyż zmiany były pod koniec roku 2017. Jednak nowa ustawa o samorządzie powiatowym 
nakłada bardzo dużą ilość zmian od nowej kadencji. Zanim zakończy się ta kadencja muszą 
zostać wprowadzone te zmiany wynikające z nowej ustawy. Stąd pomysł wprowadzenia 
tekstu jednolitego teraz,  by później lepiej się pracowało. Oczywiście wszystkie naniesione 
zmiany zostały ujęte. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ogłoszenia 
jednolitego tekstu Statutu Powiatu Radomskiego i skierował go pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 16 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2018 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie przeniesienia wydatków między paragrafami w 
kwocie 36.153 złote w rozdziale 75020 na realizację zadania „Dostawa i montaż dźwigu 
wraz z konstrukcją przeszkloną przy budynku Starostwa Powiatowego w Radomiu przy 
ulicy Mazowieckiego 7, przystosowanego dla osób niepełnosprawnych, wraz z wykonaniem 
dokumentacji projektowej”.  
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur poinformowała, że został złożony wniosek do PFRON-u , 
który będzie finansował 50% wkładu własnego. Zostało ogłoszone zapytanie odnośnie 
profesjonalnego projektu. Trzeba to zrobić, aby wniosek był kompletny czyli uzupełnić o ten 
projekt. Po rozpatrzeniu ofert okazało się, że 24 tys. zł brutto będzie kosztował projekt. 
Powiedziała, że w tym programie jest zapis, który mówi, że koszty poniesione przed 
zaopiniowaniem pozytywnym wniosku, nie są kosztami kwalifikowanymi, więc pieniędzy nie 
zwrócą. Dlatego trzeba będzie te 24 tys złotych zabezpieczyć na ten projekt. Druga kwestia 
jest taka, że po wyborze firmy, która będzie robiła ten projekt, będzie musiała zrobić 
dokładny kosztorys prac. W tym kosztorysie wyszły pewne rzeczy, które nie były wcześniej 
uwzględnione. Z tego kosztorysu, koszt wzrósł do 284.304,88 złotych, a było zabezpieczone 
130 tys złotych na  260 tys złotych. Dlatego trzeba zwiększyć o ponad 12tys złotych, aby 
mieć te 50% czyli w sumie z kosztami projektu kwotę 36.153zł. Te środki proponują 
przenieść z oszczędności na trzynastkach. 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 17 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2018 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie zmniejszenia wydatków w rozdziale 75011 o 
kwotę 123.107 złotych zgodnie z decyzją Wojewody Mazowieckiego.  
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur powiedziała, że kolejny wniosek dotyczy zmniejszenia 
wydatków o kwotę 123.107 tys złotych zgodnie z pismem Mazowieckiego Urzędu 
Wojewódzkiego na sfinansowanie pensji osób wykonujących zadania rządowe. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że środki są na poziomie zeszłego 
roku. Podejrzewa, że na etapie planowania przez pomyłkę zwiększyli je, a teraz wrócili do 
stanu, który był w zeszłym roku. 
 
Starosta  Radomski Mirosław Ślifirczyk  powiedział, że trzeba zasygnalizować tę sprawę 
pismem, nie wolno jej pozostawić bez reakcji. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 18 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2018 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie zwiększenia w WPF na lata 2018-2022 limitu 
wydatków w 2018 roku na realizację przedsięwzięcia ‘Projekt ASI”  o kwotę 89.973,00 zł do 
kwoty 298.109,00 zł oraz zwiększenie limitu wydatków w 2018 roku o w/w kwotę. 
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur powiedziała, że następny wniosek dotyczy projektu ASI, 
czyli projekt elektroniczny dla e-administracji i geoinformacji, jest on od paru lat. Były 
zaplanowane kwoty na poszczególne lata i takie było porozumienie z Marszałkiem. Finał jest 
taki, że w 2016 roku nie zostały wydane pieniądze w 2017 też nie. Teraz te, które powinny 
być wydane w tamtych lata, trzeba dołożyć do tego roku, więc nic się nie zmienia tylko są 
przesunięcia w wydatkach. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że wniosek ten zostanie sfinansowany z 
subwencji oświatowej. 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył wniosek w/w sprawie. 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 19 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2018 
Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie zmian w planie 
finansowym powiatu na 2018 rok.  
 
Wniosek dotyczy dokonania zmian w planie finansowym powiatu na 2018 rok. Chodzi o 
zwiększenie planu wydatków w LO w Iłży o kwotę 28.571,01 złotych. Zwiększenie jest 
podyktowane niewykorzystaniem w 2017 roku środków finansowych w wysokości 28.571,01 
złotych przeznaczonych na realizację dwóch projektów unijnych w LO w Iłży. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że wniosek dotyczy dwóch projektów, 
realizowanych w LO w Iłży, częściowo zrealizowanych w ubiegłych latach, które nadal 
kontynuują. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że są to pieniądze, które otrzymali w 
formie dotacji na te projekty w zeszłym roku. Zostały one wprowadzone w zeszłym roku do 
budżetu, ale nie zostały wydatkowane i weszły do worka wolnych środków. Środki te można 
uruchomić tylko i wyłącznie na realizację tych projektów. Dlatego będzie to sfinansowane z 
wolnych środków pochodzących z tych projektów.  
 
Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył wniosek w sprawie wyrażenia 
zgody na wprowadzenie zmian w planie finansowym powiatu na 2018 rok.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 20 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2018 
Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie zmian w planie 
finansowym powiatu na 2018 rok oraz dokonanie zmiany dotyczącej WPF. 
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Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że kolejny wniosek dotyczy 
wprowadzenia środków w wysokości 427.689,60 złotych. To są środki, które jako partner 
Fundacji Centrum Edukacji Obywatelskiej, dostali je na uruchomienie studiów 
podyplomowych. MODN ogłosił przetarg na trenerów. 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek. 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 21 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2018 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie przeniesienia 
wydatków w kwocie 15.931 złotych miedzy paragrafami w rozdziale 71012.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że  wniosek dotyczy wyrażenia zgody 
na przeniesienia środków budżetowych między paragrafami. Mazowiecki Urząd Wojewódzki 
w Warszawie zakwestionował podział struktury wydatków, że za dużo pieniędzy jest 
przeznaczonych na wynagrodzenia bo nie można finansować tyle wynagrodzeń, tylko z puli 
346.000,00 złotych, mają być zabezpieczone środki w odpowiedniej proporcji na inne 
wydatki bieżące. Dlatego musi być dokonane przesunięcie  kwoty 15.931,00 złotych.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył wniosek w przedmiotowej sprawie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 22 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2018 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na 
najem przez SPZZOZ w Pionkach dwóch garaży. 
 
Wniosek dotyczy wyrażenia  zgody na najem przez SPZZOZ w Pionkach , dwóch garaży , 
usytuowanych w budynku przy ul. Sienkiewicza 29. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że Dyrektor Szpitala zwrócił się z 
prośbą, żeby wyrazić zgodę, ponieważ bez zgody Zarząd Powiatu, w myśl ustawy o 
gospodarce nieruchomościami nie może takiej umowy na dzierżawę podpisać. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono.  
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 484/2018 w sprawie podjęcie uchwały 
Zarządu  Powiatu  Radomskiego w sprawie wyrażenia zgody na najem przez SPZZOZ 
w Pionkach dwóch garaży. Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 23 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2018 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie umowy dzierżawy przez SPZZOZ – Szpital w Iłży obejmującej pomieszczenie 
Laboratorium Analityczne. 
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Wniosek dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy przez SPZZOZ-
Szpital w Iłży , obejmującej pomieszczenia w Laboratorium Analitycznego. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono.  
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 485/2018 w sprawie podjęcie uchwały 
Zarządu  Powiatu  Radomskiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
dzierżawy przez SPZZOZ – Szpital w Iłży obejmującej pomieszczenie Laboratorium 
Analityczne. Stanowi ona załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 24 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2018 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie przez CKZiU w Chwałowicach kolejnych umów najmu na lokale mieszkalne 
 
Wniosek dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie przez CKZiU w Chwałowicach kolejnych 
umów najmu , na budynki mieszkalne 247A i 247B. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka zapytał czy ktoś pilnuje czy opłaty za te lokale są 
regulowane?. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas odpowiedział, że wszystkiego pilnuje Dyrektor 
CKZiU. 
 
Więcej pytań i uwag nie było.  
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 486/2018 w sprawie podjęcie uchwały 
Zarządu  Powiatu  Radomskiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy najmu na czas oznaczony. Stanowi ona załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 487/2018 w sprawie podjęcie uchwały 
Zarządu  Powiatu  Radomskiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy najmu na czas oznaczony. Stanowi ona załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 25 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2018 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na 
zwarcie kolejnej umowy użyczenia przez MODN ze Związkiem Nauczycielstwa Polskiego w 
Ił ży.  
 
Wniosek dotyczy wyrażenia zgody przez Zarząd Powiatu na zawarcie przez MODN w 
Radomiu z siedziba w Iłży, kolejnej umowy użyczenia lokalu przez ZNP. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono.  
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Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 488/2018 w sprawie podjęcie uchwały 
Zarządu  Powiatu  Radomskiego w sprawie wyrażenia zgody na zwarcie kolejnej umowy 
użyczenia przez MODN ze Związkiem Nauczycielstwa Polskiego w Iłży. Stanowi ona 
załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 26 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2018 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie przyjęcia przez Zarząd Powiatu 
sprawozdania dotyczącego realizacji rocznego programu współpracy powiatu radomskiego z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w 2017 roku. 
 
Wniosek dotyczy przyjęcia przez Zarząd Powiatu sprawozdania dotyczącego realizacji 
rocznego programu współpracy powiatu radomskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami w 2017 roku. Sprawozdanie zawiera zadania priorytetowe w zakresie 
rozwoju i promocji kultury, kultury fizycznej, ochrony i promocji zdrowia, pomocy 
społecznej, wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej oraz przeciwdziałanie przemocy w 
rodzinie. Na podstawie ustawy istnieje obowiązek przedłożenia takiego sprawozdania. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie  
sprawozdania dotyczącego realizacji rocznego programu współpracy powiatu 
radomskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w 2017 roku i 
skierował go pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 27 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2018 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie uzgodnienia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Potkanów – I etap” w Radomiu. 
 
Wniosek dotyczy uzgodnienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Potkanów. Zespól ds. opiniowania z terenu powiatu radomskiego, przeanalizował w/w 
wniosek i pozytywnie go zaopiniował. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 489/2018 w sprawie podjęcie uchwały 
Zarządu  Powiatu  Radomskiego w sprawie uzgodnienia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Potkanów – I etap” w Radomiu. Stanowi ona 
załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 28 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2018 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przyjęcia przez Zarząd Powiatu 
sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za 2017 rok SPZZOZ w Pionkach 
oraz podjęcia uchwały w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu w/w 
sprawozdania. 
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Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  powiedział, że w/w wniosek dotyczy sprawozdań 
rocznych szpitali. I tak w SPZZOZ w Pionkach jest sytuacja taka, że szpital za 2017 rok 
zamyka się wynikiem na plan , strata 898.909,16  złotych jest zysk 160.003,86 złotych. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że ponad 500.000,00 złotych to była 
kwota jaką NFZ przekazał z zaległości z ubiegłych lat za nadwykonastwo. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk dodał, że wbrew dobremu wynikowi za poprzedni 
rok, zobowiązania jednak są duże, wymagalne wynoszą  ponad 1.500.000,00 złotych z czego 
niektóre są tak nagłe, że Dyrektor wystąpił  do Zarządu Powiatu o pożyczkę w wysokości 1 
mln złotych. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 490/2018 w sprawie podjęcie uchwały 
Zarządu  Powiatu  Radomskiego w sprawie przyj ęcia przez Zarząd Powiatu 
sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za 2017 rok SPZZOZ w 
Pionkach oraz podjęcia uchwały w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu 
w/w sprawozdania. Stanowi ona załącznik Nr 11 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 29 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2018 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przyjęcia przez Zarząd Powiatu 
sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za 2017 rok SPZZOZ –Szpital w 
Ił ży oraz podjęcia uchwały w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu w/w 
sprawozdaniu. 
 
Wniosek kolejny dotyczący sprawozdania szpitala w Iłży. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że szpital w Iłży niestety rok zamknął 
stratą – 340.000,00 złotych. Zobowiązania wymagalne  1.114.942,07 złotych. Poinformował, 
że na ostatniej Radzie Społecznej, Związki Zawodowe upomniały się o kwotę 489.456.87 zł, 
która jest w tych zobowiązaniach wymagalnych, zobowiązaniami z tytułu ZFŚS i to będzie 
duży problem dla Pani Dyrektor. 
 
Więcej pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 491/2018 w sprawie podjęcie uchwały 
Zarządu  Powiatu  Radomskiego w sprawie przyjęcia przez Zarząd Powiatu 
sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za 2017 rok SPZZOZ –Szpital 
w Ił ży oraz podjęcia uchwały w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu w/w 
sprawozdaniu. Stanowi ona załącznik Nr 12 do protokołu. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 30 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2018 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przeniesienia wydatków między 
paragrafami w Starostwie Powiatowym w Radomiu. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że wniosek dotyczy przeniesienia 
wydatków  między paragrafami. Przypomniał, że pod koniec 2017 roku były przekazywane 
pieniądze dla szpitala na kabel zasilający jak i remonty budowlane dotyczące składowania 
odpadów  medycznych. Jednak pod koniec roku nie zgłosił się żaden Wykonawca, dlatego 
pieniądze te wróciły do budżetu. Stąd prośba o ponowne zabezpieczenie tych środków  z 
uwagi na konieczność wymiany kabla zasilającego w  kwocie 13.410,00 złotych i 
dostosowanie pomieszczenia na odpady medyczne w kwocie 8.940,00 złotych. 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedstawiony wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 31 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 01/2018 
Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w sprawie dokonania zmian polegających 
na zwiększeniu dochodów i wydatków w budżecie powiatu na 2018 rok o kwotę 43.674,00 zł. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że było kilka wniosków dotyczących 
dotacji i ruchów na wynagrodzeniach i one są kierowane na sesję Rady Powiatu. W tym 
wniosku chodzi o to, że Wojewoda zwiększył kwotę dotacji o 43.674,00 złote, ale to są 
środki, które będą przeznaczone na odprawy emerytalne dla pracowników Nadzoru 
Budowlanego i idą na sesję bo jest zwiększony fundusz wynagrodzeń. 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył w/w wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 32 porządku obrad- Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2018 rok i planie 
finansowym zadań z zakresu administracji rządowej. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że przygotowany projekt zawiera 
następujące zmiany w uchwale budżetowej.  
 Decyzją Nr 2/2018 Wojewody Mazowieckiego z dnia 19 lutego 2018 roku 
określone zostały dla powiatu radomskiego ostateczne kwoty dotacji celowych, wynikające z 
podziału kwot określonych w ustawie budżetowej na 2018 rok, tj. dotacje celowe na zadania 
bieżące z zakresu administracji rządowej zwiększone zostały w: dziale 851 o kwotę 312.582 
złote, dziale 853, rozdziale 85321 o kwotę 7.100 złotych i dziale 855, rozdziale 85508 o 
kwotę 7.000 złotych, dotacje celowe na realizację bieżących zadań własnych powiatu 
zwiększone zostały w dziale 852, rozdziale 85202 o kwotę 107.600 złotych oraz dochodów 
związanych z realizacją przez powiat zadań z zakresu administracji rządowej, podlegających 
przekazaniu do budżetu państwa. W ślad za zmianami w dotacjach celowych wprowadza się 
zmiany w dochodach i wydatkach budżetu powiatu oraz w dochodach i wydatkach 
związanych z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych 
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ustawami. Ponadto zmienia się plan dochodów związanych z realizacją przez powiat zadań z 
zakresu administracji rządowej, podlegających przekazaniu do budżetu państwa. O 
powyższych zmianach zawiadomił Mazowiecki Urząd Wojewódzki w Warszawie Wydział 
Finansów. 
 W dziale 750 – administracja publiczna, rozdziale 75020 – starostwa powiatowe 
przenosi się wydatki budżetu powiatu na 2018 rok między paragrafami, zakup usług 
pozostałych w kwocie 1.779 złotych  na odpisy na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych 
na skutek zmniejszenia dotacji na realizację zadań z zakresu administracji rządowej w 
rozdziale 75011, co spowodowało przesunięcie finansowania 1,5 etatu do rozdziału 75020. 
Wobec powyższego należy zwiększyć odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych. 
 W dziale 852 – pomoc społeczna, przenosi się wydatki budżetu powiatu na 2018 
rok między paragrafami, składki na ubezpieczenia społeczne w kwocie 97 złotych na podatek 
od towarów i usług (VAT), z przeznaczeniem na sfinansowanie korekty podatku, w związku 
ze zmianą współczynnika i prewskaźnika do jego wyliczenia w 2017 roku. 
 W dziale 853 – pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, rozdziale 85321 – 
zespoły do spraw orzekania o niepełnosprawności zwiększa się dochody budżetu powiatu na 
2018 rok o kwotę 42.892 złote, w tym w o kwotę 2.892 złote (decyzja Nr 7 Wojewody 
Mazowieckiego z dnia 20 lutego 2018 roku) i o kwotę 40.000 złotych ze środków własnych 
powiatów (powiat białobrzeski – 5.000 złotych, powiat szydłowiecki – 13.000 złotych, powiat 
kozienicki – 14.000 złotych i powiat zwoleński – 8.000 złotych) i wydatki w w/w dziale i 
rozdziale o kwotę 42.892 złote, w tym w: §4210 o kwotę 2.892 złote, z przeznaczeniem na 
zakup artykułów biurowych, tonerów oraz laminatora do laminowania legitymacji dla osób 
niepełnoprawnych  wydawanych przez Powiatowy Zespół do Spraw Orzekania o 
Niepełnosprawności w Radomiu (zadanie z zakresu administracji rządowej) i wynagrodzenia 
bezosobowe o kwotę 40.000 złotych na wypłatę wynagrodzeń z tytułu umów zlecenia dla 
orzeczników.  
 W dziale 855 – rodzina, rozdziale 85508 – rodziny zastępcze przenosi się wydatki 
budżetu powiatu na 2018 rok między paragrafami składki na ubezpieczenia społeczne w 
kwocie 300 złotych na zakup materiałów i wyposażenia tj. na zakup artykułów służących 
terapii dla grup wsparcia podopiecznych - wychowanków rodzin zastępczych. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 492/2018 w sprawie podjęcie uchwały 
Zarządu  Powiatu  Radomskiego w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków 
budżetu powiatu na 2018 rok i planie finansowym zadań z zakresu administracji 
rządowej. Stanowi ona załącznik Nr 13 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 33 porządku obrad – Sprawy różne.  
- zapoznanie z postanowieniem Starosty nr 332 dotyczącego sprostowania błędu pisarskiego 
w decyzji Starosty Radomskiego o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej, polegającej 
na rozbudowie drogi powiatowej Wolanów-Kończyce na odcinku na terenie gminy 
Wolanów. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  poinformował, że postanowieniem został 
sprostowany błąd pisarski w decyzji. 
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-zapoznanie się z odwołaniem wniesionym przez Pana Stanisława Króla i Panią Sylwię Król 
od decyzji Starosty Radomskiego Nr 156.2018 z dn. 25 stycznia 2018 rok o zezwoleniu na 
realizację inwestycji drogowej. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk zapoznał z w/w pismem członków Zarządu 
Powiatu dotyczącym odwołania Państwa Król od decyzji w sprawie wydania pozwolenia na 
realizację inwestycji drogowej. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że w tym wypadku mieszkańcy chcieli 
by rów był nie pomiędzy ścieżką rowerową a asfaltem , tylko, żeby rów był między ich polem 
a ścieżką rowerową. 
 
 
- zapoznanie się z decyzją ROŚ.6528.1.2018 dotycząca zatwierdzenia dokumentacji 
geologicznej rozliczający zasoby złoża piasków ”LUDWIKÓW” o pow. 9320 m2 w 
miejscowości Ludwików, gm. Jedlińsk w. 

 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk zapoznał z decyzją  dotyczącą zatwierdzenia 
dokumentacji geologicznej rozliczającej zasoby złoża piasków :LUDWIKÓW”  . 
Dokumentacja zawiera ustalenie bilansowych i pozabilansowych zasobów geologicznych 
złoża w ilości : 11,39 ton zasobów bilansowych piasków oraz 4,68 tys. ton zasobów 
pozabilansowych piasków. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że przyszły ostateczne kwoty dotacji 
oraz ostateczne kwoty udziałów w PIT-ach i subwencji . Udział w PIT-ach się nie zmienia, 
czyli jest  ta kwota, która była przyjęta do budżetu, nie zmienia się część wyrównawcza 
subwencji ogólnej ani część równoważąca. Natomiast została zwiększona część oświatowa 
subwencji ogólnej o kwotę 716.703,00złote. Przeprowadziła rozmowę z Panią Naczelnik 
Wydziału Edukacji i nie otrzymali jeszcze metryczki dotyczącej finansowania szkolnictwa 
specjalnego, ale najprawdopodobniej będą musieli dofinansować specjalną naukę w 
wysokości ponad 1 mln złotych, bo i tak subwencja nie pokryje potrzeb jakie są. Proponuje, 
żeby tą kwotę wprowadzić do budżetu i musi to być zrobione do końca marca bo są składane 
sprawozdania, zmniejszyć deficyt i uwolnią się przychody z wolnych środków. Później jak 
trzeba będzie dofinansować oświatę to z wolnych środków wprowadzą i zwiększą oświatę. Z 
tej kwoty zmniejszyła już program ASI o którym już wspominała. Dodała, że Wojewoda 
ustali ostateczne kwoty dochodów, które mają osiągnąć do budżetu Państwa i przekazać do 
Wojewody. Powiedziała, że dodał również dochody, które będzie osiągał Powiatowy Zespół 
Orzekania Niepełnosprawności za wydawanie kart parkingowych. Z tego tytułu przysługuje 
powiatowi 5% dochodu i jest to kwota 1.926,00 złotych którą również trzeba wprowadzić 
jako dochód i też zmniejszy się deficyt. 
 
 
 
 
 
Więcej spraw nie zgłoszono. Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski 
zamknął 115 posiedzenie Zarządu Powiatu o godz. 15:05. 
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Protokołowała: 
 
Joanna Kosior 
 
 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Mirosław Ślifirczyk……………………..                      

 
2. Wicestarosta -  
Leszek Margas….………………………..                         
 
3.Członek Zarządu –  
Marek Jarosz……………………………          
                      

 
4. Członek Zarządu –  
Adam Siczek …………………………..              
                  

 
5. Członek Zarządu - 
Henryk Słomka…………………………                                

 
Sekretarz Powiatu – 
Renata Mazur ………………………….                                  

 
Skarbnik Powiatu – 

                                                           Joanna Wontorska……………………… 


